
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 164
Giver det betænkeligheder hos ministeren, at normalt sammenlignelige lande for Dan-
mark ikke har indført en tilsvarende lagerbeskatning, og hvad mener ministeren, at forkla-
ringen kan være på det? Idet ministeren f.eks. ser sig nødsaget til også at lagerbeskatte
forskerparker, kollegieselskaber og OPP-selskaber m.fl. for ikke at komme i konflikt med
EU's statsstøtteregler, og hvor der vil være mange selskaber, der ligger over grænsen på
undtagelsen på de 100 mio. kr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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